

13. Notwithstanding any other Act, where a politically restricted employee is on leave of absence without pay by virtue of a decision made by the Public Service Commission under subsection 11(1), or where a politically unrestricted employee is on leave of absence without pay under subsection 10(2), the period of leave of absence shall be included when computing the length of service of the employee and such service shall be deemed to be continuous for all purposes.

DESIGNATION POWER OF TREASURY BOARD

14.(1) The Treasury Board may designate as a politically restricted employee any employee, who has responsibilities for providing advice directly to senior levels of the Public Service and to government on policy and program development.

(2) Upon designating any employee, the Treasury Board shall give notice, in writing, to the employee, and the employee's bargaining agent where applicable, of the designation and of the basis upon which the employee is considered to be an employee referred to in subsection (1).

(3) Where an employee designated as a politically restricted employee under subsection (1) wishes to have the designation of the Treasury Board reviewed, the employee shall file a request for a review of the designation with the Public Service Staff Relations Board.

13. Par dérogation à toute autre loi, lorsqu'un fonctionnaire à participation politique restreinte est en congé non payé en vertu d'une décision de la Commission de la fonction publique prise en vertu du paragraphe 11(1), ou lorsqu'un fonctionnaire à participation politique non restreinte est en congé non payé en vertu du paragraphe 10(2), la période de congé est comptée dans le calcul de la durée de ses services qui sont à toutes fins considérés comme continus.

POUVOIR DE DESIGNATION DU CONSEIL DU TRESOR

14(1) Le Conseil du Trésor peut désigner en tant que fonctionnaire à participation politique restreinte tout fonctionnaire dont les attributions comprennent la responsabilité de conseiller directement les échelons supérieurs de la fonction publique et du gouvernement en ce qui concerne l'élaboration des politiques et des programmes.

(2) Lorsqu'il effectue la désignation, le Conseil du Trésor avise par écrit le fonctionnaire concerné et, le cas échéant, son agent négociateur, de cette désignation ainsi que des motifs pour lesquels il est considéré comme un fonctionnaire visé au paragraphe (1).

(3) Le fonctionnaire qui désire faire réviser la désignation du Conseil du Trésor dépose une demande à cet effet auprès de la Commission des relations de travail dans la Fonction publique.